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کارشناس فوتبال: تراکتور نیاز به شوک دارد/ نباید استیلآذین دیگری شویم

یک کارشناس فوتبال معتقد است که تیم تراکتورسازی نیاز به شوک دارد.
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سجاد حسینزاده در گفتوگو با خبرنگار خبرگزاری دانشجویان ایران (ایسنا) منطقه آذربایجانشرقی، در خصوص بازی حساس امروز
تراکتورسازان مقابل سایپا اظهار کرد: با توجه به وضعیتی که هم اکنون در تیم تراکتور موجود است، این تیم از نظر روحی و روانی از
شرایط آرمانی به دور است و در مقابل، تیم سایپا هم با توجه به شکست چند هفته قبل مقابل تراکتور در لیگ، به دنبال گرفتن انتقام
از این تیم است و انگیزه زیادی برای اعاده حیثیت دارد و امیدوارم حداقل در جام حذفی، نتیجه خوبی بگیریم و با توجه به وضعیتی

که تراکتور در لیگ برتر دارد، بتوانیم امیدمان را برای کسب سهمیه آسیایی از دست ندهیم.
وی افزود: تراکتور در بعضی جهات، به بن بست رسیده است و مسئولان تیم حداقل باید با انجام یک شوکدرمانی، به داد این تیم
برسند؛ چرا که وضعیت تیم نگران کننده است و به همین دلیل، امیدوارم امروز سایپا را ببریم. از نظر پتانسیل فنی و نیروی انسانی،
توانایی غلبه بر سایپا را داریم، ولی برخی مسائل از جمله مشکلات مالی و صحبت های پیرامون تیم، می تواند حاشیه امنیت هر تیمی

را از بین ببرد.
وی خاطرنشان کرد: من معتقدم مدیران تیم، باید به زودی تکلیف هواداران را مشخص کنند و یا یک بار قاطعانه حمایت خود را از
کادرفنی اعلام کنند و یا تغییرات مورد نظر را در تیم انجام دهند؛ زیرا این شرایط به تیم ضربه می زند و هر روز حاشیه ها بیشتر از قبل

می شود؛ بنابراین خواهش من این است که مسئولان مربوطه، با قاطعیت تصمیم نهایی خود را اعلام کنند.
حسینزاده گفت: ما نمی خواهیم برای تیم تعیین تکلیف کنیم و حرف ما این است که مدیران تراکتور، با قاطعیت عمل کنند و نظر

نهایی خود را اجرایی کنند تا تکلیف رسانه ها و هواداران نیز مشخص شود و این حواشی از اطراف تیم دور شود.
وی تاکید کرد: از نظر تعداد تماشاگران، بیشترین ضربه را طی دو سال اخیر، تیم تراکتورسازی دیده است و قهر هواداران با سکوها،
تاوانی است که جبران آن سخت به نظر می رسد. تعداد تماشاگران بازی های استقلال و پرسپولیس در لیگ امسال، نسبت به سال

گذشته افزایش یافته و تنها تیمی که با اختلاف فاحشی نسبت به سال های گذشته مواجه شده، تیم تراکتور است.
وی با بیان اینکه کمبود تماشاگر در ورزشگاه، می تواند به بحث اسپانسرینگ هم ضربه بزند، گفت: با این وضع، اسپانسرهای ضعیفی
جذب تیم می شوند و همانطور که مشاهده می شود، هنوز اسپانسر قطعی با تیم قرارداد نبسته و عوض اینکه آن ها برای ما سر و
دست بشکنند، ما به دنبال اسپانسر می گردیم که این موضوع، به بحث مدیریتی و تصمیمات کلانی که باید به دور از تمام حواشی و

معقولانه باشد، برمیگردد.
حسینزاده اظهار کرد: تراکتور که امروز دیداری به این مهمی و حیاتی دارد، بدون هیچ ثباتی گام در این مسابقه می گذارد و هنوز
تکلیف بازیکنان سرباز نیز مشخص نیست و در بحث مربی و سرپرست نیز ثباتی ندارد که با چنین وضعی انتظار پیروزی داشتن در این

مسابقه، کمی غیرمعقول به نظر می رسد.
این کارشناس فوتبال ادامه داد: ما اگر بخواهیم کمی موشکافانه تر به قضیه تراکتور نگاه کنیم، استراتژی کلان باشگاه از ابتدای فصل
اشکال دارد، زیرا برای شروع کار هر مجموعه ای، ابتدا باید الگوها و معیارهایی تعریف شود و با نوآوری خلاقانه وارد کار شویم. تراکتور
هم باید یکی از باشگاه ها را الگوی خودش قرار می داد و متاسفانه کاری کردیم که در هیچ کجای دنیا، آن را مشاهده نمی کنیم که
تکیه بر بازیکنان سرباز، تخلیه بیش از 80 درصد مهره های فصل قبل و عدم حضور یک مدیر در درون زمین، از جمله اصلی ترین

مشکلات تراکتور محسوب می شود.
وی گفت: کادر فنی تیم نیز مشکلاتی داشته و به جرأت می توانم بگویم که باخت های تیم در برهه های حساس، از جمله بازی با نفت
در فصل گذشته و بازی با ذوب آهن در این فصل، به ضعف تعویض ها، ضعف آنالیز، پردازش و پایش درست داخل زمین کادر فنی

برمی گردد.
حسینزاده ادامه داد: اگر آنالیز صحیحی قبل از بازی در اختیار سرمربی قرار نگیرد، همه مسائل به دوش سرمربی می افتد که این
موضوع در هیچ کجای دنیا مشاهده نمی شود و سرمربی نیز نمی تواند در هنگام بازی تصمیم های درست بگیرد. بنابراین تیم فنی
بیرون میدان نیز نتوانسته اند در این فصل خوب کار کنند و عدم حضور آنالیزور، مشاور، تمرین دهنده و بدنساز خوب در تیم، عواملی

هستند که به همه تیم ها لطمه می زنند.
وی تاکید کرد: البته خود تونی، شاید یک آنالیزور و طراح قدرتمندی باشد، اما یک مربی چقدر فرصت دارد که همه کارها را خودش
انجام دهد و با این وضع، هم میزان آسیب دیدگی در بازیکنان بیشتر می شود و هم در طول بازی ها و طول ماراتن لیگ دچار افت

بدنی می شوند.
وی به نبود تعصب در درون تیم هم اشاره کرد و گفت: تیم امسال، از نظر دارا بودن بازیکنان متعصب کمی ضعف دارد و به هیچ
عنوان نمی گویم که بازیکنان امسال کم کاری می کنند؛ اما بازیکنی که همه وظایف خود را انجام دهد، با کسی که کارهای اضافه بر

وظایفش نیز انجام می دهد، فرق دارد.
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این کارشناس فوتبال در خصوص تغییرات احتمالی در کادرفنی تیم تراکتورسازی بیان کرد: من چهار هفته قبل و پیش از بازی با فولاد،
این موضوع را به عنوان عضوی از فوتبال آذربایجان، به باشگاه انتقال داده بودم و شرایط نامناسب موجود را به باشگاه متذکر شدم و
اکنون نیز روی حرفم هستم. معتقدم شوکی برای تیم نیاز است و حاشیه های اطراف تیم بسیار زیاد شده و کار کردن در این وضع

سخت شده است.
وی افزود: این حرف را از روی احساس نمی گویم و با نگاهی به آمار و جایگاهمان در جدول و وضعیت استعدادیابی و تیم های پایه،

در شرایط خوبی قرار نداریم و تا کنون هیچ برنامه ای برای تیم های پایه ارائه نشده است.
وی گفت: به جز بازی با ذوب آهن که نمایش خوبی داشتیم و آن نیز تحتالشاع نتیجه قرار گرفت، در بقیه مسابقات، بازی های
تماشاگرپسندی ندیدیم و شاخصه های یک مربی خوب را حداقل در این فصل ندیدیم و معتقدم انجام یک شوک بسیار ضروری است

تا خدایی نکرده، استیل آذین دیگری نشویم.
حسینزاده در خصوص بهترین گزینه در بین نام های مطرح شده برای سرمربیگری تراکتور گفت: تنها نفری که این روزها به درد تراکتور
می خورد، کسی است که آشنایی لازم را به فوتبال تراکتور، فوتبال منطقه و لیگ برتر داشته باشد و به نظر من، این فاکتورها در رسول
خطیبی بیشتر از همه موجود است و می تواند با توجه به شناختی که روی تراکتور دارد و پتانسیل هایی که دارد، می تواند بهترین

گزینه برای تغییرات احتمالی کادرفنی باشد.
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